

姓名 敬 涛

性别 男 民族 汉

出生 1992 年 6 月 11 日

住址 四川省南部县建兴镇老街
80号



公民身份号码 51132119920611547X



中华人民共和国
居民身份证

签发机关 南部县公安局

有效期限 2012.05.03-2022.05.03



高等教育自学考试 毕业证书



姓 名: 敬涛
身份证号: 51132119920611547X
证书编号: 65510701124620095

参加 信息管理与服务 专业 本科 高等教育自学考试, 全部课程成绩合格,
经审定, 准予毕业。

四川省高等教育自学考试委员会
二〇一四年 十二月 三十日

高等院校 西南科技大学
二〇一四年 十二月 三十日

中华人民共和国教育部高等教育自学考试办公室监制

No.01- 1303847179

依据《中华人民共和国劳动法》，按照国家职业(技能)标准，经考核鉴定合格。

特发此证。

According to the Labour Law of the People's Republic of China and the national occupational skill standards, the certificate is herewith issued after passing testing and assessment.



职业资格证书

Occupational Qualification Certificate

三级/高级技能
Third Level / Senior Skill Level



中华人民共和国
人力资源和社会保障部印制
The Ministry of Human Resources and Social Security,
The People's Republic of China



姓名 敬涛 性别 男
Name Sex

出生日期 1992 年 06 月 11 日
Birth Date Year Month Day

证书编号 1622000009300087
Certificate No.

身份证号 51132119920611547X
ID Card No.



职业(工种)及等级 计算机网络管理员
Occupation & Skill Level 三级

理论知识考试成绩 61.0
Result of Theoretical Knowledge Test

操作技能考核成绩 66.0
Result of Operational Skill Test

评定成绩 合格
Result of Test



N017220091

本证书由中华人民共和国人力资源和社会保障部、工业和信息化部批准颁发。它表明持证人通过国家统一组织的考试，取得计算机技术与软件专业技术资格（水平）。

This is to certify that the bearer of the Certificate has passed national examination organized by the Chinese government departments and has obtained qualifications for Computer and Software Technology Proficiency.

中华人民共和国人力资源和社会保障部
Ministry of Human Resources and Social Security
The People's Republic of China

中华人民共和国工业和信息化部
Ministry of Industry and Information Technology
The People's Republic of China

编号: 16006794
No. 16006794

持证人签名: _____
Signature of the Bearer

管理号: 16124510058
File No.:

姓名: 敬涛
Full Name

性别: 男
Sex

出生年月: 1992年06月
Date of Birth

资格名称: 网络工程师
Qualification

资格级别: 中级
Qualification Level

批准日期: 二〇一六年五月二十二日
Approval Date

签发单位盖章: _____
Issued by

签发日期: _____
Issued on

注 意 事 项

一、资格(水平)证书为登记的重要证件。经登记的资格(水平)证书,是持证人从事相应专业技术岗位的重要依据。

二、登记有效期将满时,如需继续从事专业技术岗位工作,应按有关规定向登记机构申请办理再次登记。

三、本证件应妥为保管,不得涂改。一经损毁或涂改立即无效。如证件遗失,应立即向发证机关和登记机关报告。

Notice

I. The Qualification Certificate of Computer and Software Technology Proficiency is an important document for registration. The registered Certificate is an important basis for assuming a professional post.

II. The bearer should apply for re-registration to the registration office before the expiry date of the Certificate if he/she intends to engage in the same profession, in accordance with relevant regulations.

III. The bearer should take good care of the Certificate. The Certificate shall be invalid if altered or damaged. A report should be made immediately to both the issuing office and the registration office, in case the Certificate is lost.